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SLOVENSKO: To je otázka, ktorá zaznieva čoraz častejšie od Slovákov, ktorí doteraz
nesledovali a nezaujímali sa o politiku. Ono je to pochopiteľné, lebo sa plní príslovie „keď
sa nezaujímaš o politiku, tak politika sa začne zaujímať o teba“, čo v žiadnom prípade nie je
príjemná záležitosť. Lenže za túto ich ignoranciu platíme všetci a tí, čo pravidelne sledujú
politiku sú rovnakou mierou naštvaní a zhrození z toho, čo táto vládna čvarga vystrája.

Prečo to spomínam?

Lebo doteraz ignorovali čo sa deje a z nejakého dôvodu kašlali na politiku a odmietali vziať veci do
vlastných rúk hoci aj tým, že by sa pozreli na to, čo ktorý politik robí. A teraz, keď veci nejdú od 10 k
5, ale rovno od 10 k 0, zdvihli hlavu a vidia, že koaliční partneri sa buď vadia ako psy, alebo riešia
opozíciu, Ukrajinu, či hocičo iné a aktivistka v prezidentskom paláci zas reční o Ukrajine a občas na
Ukrajine, s rečami o utrpení Ukrajincov a štvavými rečami proti Rusku, ale ani ťuk o Slovensku a
Slovákoch resp. ako im pomôcť. A toto ich vedie k nespokojnosti a hnevu, čo v súčasnej situácii, keď
väčšina ľudí rieši existenčné otázky, vedie k jedinému logickému vyústeniu.

A k čomu konkrétne?

K sociálnemu výbuchu, občianskym nepokojom a protivládnemu povstaniu s vyhliadkami na
lynč koaličnej, vládnej a palácovej čvargy, čo nie je dobrá vyhliadka, nech sa na to o národ
sa starajúci človek pozrie z hociktorej strany. Jediný aktívny politik, ktorý pochopil a včas
ozvučil, a tým pádom medzi riadkami aj vyzval všetkých tých, ktorí majú nejaký záujem na
slovenskej stabilite, aby s ním spojili sily a začali riešiť situáciu, je Fico. Ten Fico, ktorý
chce veci riešiť zákonným a nekrvavým spôsobom cez referendum. Lenže tí, ktorí naozaj
mohli riešiť situáciu včas, mlčali alebo kolaborovali, konkrétne mám na mysli odbory a
Klub 500, ktorí mohli celú túto vládu ešte v začiatkoch uzemniť, ale kvôli tomu, čo robili
resp. nerobili, musia už riešiť oddiely NAKA a ostatné vyčíňanie liberál-fašistov.
Momentálne nechcem rozoberať, ako to pre nás skončí, ale je tu pozitívny aspekt.

Čo je ten pozitívny aspekt?

Nie to, že sa to deje globálne, lebo to znamená, že je to riadené minimálne jedným subjektom (v
skutočnosti to riadi globálne zákulisie-GP, anglo-americký močiar s centrálou v Londýne a Rusko s
Alianciou patriotov), ktorý plánuje uvrhnúť svet do chaosu a potom ponúknuť „riešenie“ v podobe
jednej globálnej vlády (diktatúry).

Tým pozitívnym aspektom je to, že ľudia sa prebúdzajú a začínajú brať svoje záležitosti do
vlastných rúk.

Nehovorím, že po tom, čo sa zotročujúci systém zosype, bude všetko okamžite v poriadku, ani
netvrdím, že to bude ľahké a nebudeme robiť chyby (skôr naopak), ale budeme v lepšej pozícii a
budeme mať našliapnuté správnym smerom.
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